

致 貴公司 / 企業,

杜拜出口局 (Dubai Exports)，為致力促進出口發展的政府機構，現誠意邀請您參觀2月舉行的**海灣食品展 (Gulfood 2018)**。海灣食品展為全球最大型的商貿食品展覽會，展場面積達1百萬平方尺，展商多達5千家。

*Gulfood*



|                |   |
|----------------|---|
| 展覽會:           | 第23屆海灣食品展 <b>Gulfood 2018</b>   |
| 日期:            | 2018年2月18-22日 (日 - 四)   |
| 場地:            | 杜拜世貿中心  |
| 展覽面積 & 參展商數目:  | 1 百萬平方尺 & 5,000 參展商   |
| 預計觀眾人數:        | 來自 <b>185</b> 國家及地區 共 <b>97,000</b> 人   |
| Product Scope: | <p><b>飲料</b> - 汽水、熱料、水、新鮮飲料</p> <p><b>乳類製品</b> - 牛奶、乳酪、牛油、芝士</p> <p><b>油製品</b> - 橄欖、椰子、向日葵、其他植物烹調油、酥油等</p> <p><b>健康、營養、無添加品</b> - 有機、素食（植物乳製替代品）、無麩質、強化類食品等</p> <p><b>豆類，穀物，穀物</b> - 種類繁多的五谷雜糧</p> <p><b>肉和家禽</b> - 草飼養、玉米飼養，自由放養等</p> <p><b>世界美食</b> - 通過多個國家展團為您帶來傳統及特色食品的供應商</p> <p><b>強大品牌企業</b> - 透過這些展商為您提供一站式多種類產品選購</p> |
| Website:       | <a href="http://www.gulfood.com">www.gulfood.com</a>  |



海灣食品展2018不但可採購來自中東市場的食品和飲料，更可接觸來自歐洲、非洲、亞洲及南美地區的優質展商。**絕對是業界人士定必參與的盛事**，您亦可在場內了解最新與高性價比的產品

為便捷您的杜拜採購之旅，杜拜出口局為您提供全方位協助，如企業的會議安排、展覽場地外食品集中地和自由貿易區、工場參觀。另一方面，阿聯酋航空 Emirates 更提供機票優惠 (優惠碼：EVE6GUD) 支援您的旅程。

阿聯酋參加企業名單和資料將盡快提供，而其他參展商名單可於展會網站內瀏覽。

有關展會更多資訊與登記，可於 **2018 年 1 月 25 日前**與杜拜出口局 - 香港辦事處，貿易推廣經理 吳嘉浩 聯系

~約定在杜拜 Gulfood 2018 見~

杜拜出口局 - 香港辦事處

電話: +852 3959 8916

電郵: [oto.hk@dedc.gov.ae](mailto:oto.hk@dedc.gov.ae)

Dear Company,

Dubai Exports, the export promotion agency of Dubai Economy cordially invites you to visit the Gulfood 2018 in coming February. Gulfood is the **WORLD'S LARGEST B2B** annual food events across 1 million sq. feet and more than 5,000 exhibitors.

*Gulfood*



|   |  |
|---|--|
| <b>Exhibition:</b>                          | <b>The 23<sup>rd</sup> edition Gulfood 2018</b>  |
| <b>Date:</b>                                | <b>18-22 February 2018 (Sunday – Thursday)</b>   |
| <b>Venue:</b>                               | <b>Dubai World Trade Centre</b>  |
| <b>Show Scales &amp; No. of Exhibitors:</b> | <b>1 million sq. feet &amp; 5,000 exhibitors</b>   |
| <b>Expected No. of Visitors:</b>            | <b>97,000 attendees from 185 countries &amp; regions</b>   |
| <b>Product Scope:</b>                       | <p><b>BEVERAGES</b> - Soft Drinks, Hot Drinks, Waters and Fresh Beverages</p> <p><b>DAIRY</b> - Milk, Yogurts, Butters and Cheeses</p> <p><b>FATS &amp; OILS</b> - Olive, coconut, sunflower and other plant-based cooking oils; ghee, etc.</p> <p><b>HEALTH, WELLNESS, FREE-FROM</b> - Organic, Vegan (plant-based dairy replacements), Gluten free, Enriched &amp; Fortified foods, etc.</p> <p><b>PULSES, GRAINS, CEREALS</b> - A wide variety of grains, beans, rices, cereals, etc.</p> <p><b>MEAT &amp; POULTRY</b> - Grass-fed, corn-fed, free-range, etc.</p> <p><b>WORLD FOOD</b> – Country pavilions bringing you the best of their traditions through niche and specialty producers.</p> <p><b>POWER BRANDS</b> - These exhibitors are a one-stop-shop for multiple product categories.</p> |
| <b>Website:</b>                             | <a href="http://www.gulfood.com">www.gulfood.com</a>   |



In Gulfood 2018, you can not only source for authentic Middle East F&B but also premium suppliers from Europe, Africa, Asia Pacific, South America, etc. This is definitely a **MUST-VISIT event** for practitioners looking for latest and best products at the best price.

To facilitate your sourcing trip, Dubai Exports can offer you including logistics support for meetings, business cluster and free zone visits. While Emirates Airline offers special airfare (Promotion Code: EVE6GUD) to support your travel.

A UAE company list with profile will be shared soon while other exhibitors can be found in organizer website.

For more details & registration, please contact Andy Ng, Export Development Manager of Dubai Exports – HK Office by 25 Jan, 2018.

~ See You at Dubai's Gulfood 2018 ~

Dubai Exports – Hong Kong Office

Tel: +852 3959 8916

Email: [oto.hk@dedc.gov.ae](mailto:oto.hk@dedc.gov.ae)

**Dubai Exports**  
**dedc.gov.ae**